
 
 
 
Saaremaa Merispordi Seltsi juhatuse koosolek 
PROTOKOLL Nr. 1 
 
 
Osalesid: Aivar Laus, Airi Raamat, Erki Riim, Risto Leedo 
Puudus: Margus Männik 
Protokollija: Airi Raamat 
Aeg: 02.01.2024 
Koht: Google Meet keskkond 
 
 
PÄEVAKORD: 
 

1. Uute liikmed vastu võtmine (Rimo Timm ja Anzelika Toll) 
2. Regattide kaitasud 
3. Voolu kasutamine Kuressaare Jahisadamas talvisel perioodil 
4. Treeneri kaatrid 
5. Plaanid spordikooliga 
6. 2023a. majandusaastaaruande üle vaatamine 
7. Sadama rahavood 

 
KOOSOLEKU KÄIK 
 

1. Uute liikmete vastu võtmine (Rimo Timm ja Anzelika Toll) 
Rimo Timm soovitajateks on  Rene Riim ja Mihkel Šesterikov. 
Anzelika Toll soovitajateks on Hanna Tasa ja Tiina Maalinn. 
Mõlemad tegelevad aktiivselt purjetamisega ja esindavad võistlustel Saaremaa Merispordi 
Seltsi. 
OTSUSTATI: Rimo Timm ja Anzelika Toll võtta vastu Saaremaa Merispordi Seltsi liikmeks. 
Saata neile vastavasisuline teatis. 
 

2. Regattide kaitasud 
Segadus tekkis eelmise aasta Ruhnu regati ajal, kus osalejad ei teadnud, et peavad ise 
tasuma Ruhnus kaitasu. Lõpuks selts tasus selle. 
OTSUS: 2024 aastal on regattidel osalejate enda kanda sadama kaitasud (v.a. Kuressaare 
Jahisadamas, kus toimub juubeliregatt „Sadam 25“). 
Juhatus lepib sadamatega enne tasu kokku. 
 

3. Voolu kasutamine Kuressaare Jahisadamas talvisel perioodil 
Talvise hoiustamise hind ei sisalda elektri kasutamist. 
OTSUS: Voolu kasutamine ja tasu leppida kokku sadamakapteniga 
 



 
 

4. Treenerite kaatrid 
2024a. on treeneritel kaks uut kaatrit. Üks on sponsorite abil ostetud Poolast ja teine on 
Alexela poolt ostetud Lätist. Alexela kaater on koos haagisega. Haagise pakkumine tuleb 
võtta ka Poola kaatrile. Lisaks vaja teha ka PVC katted. 
Kaks uut kaatrit jäävad kasutamiseks Roomassaarde. 
Torisse jääb suur sinine. 
Maha plaanime müüa väikese punase kaatri ilma mootorita ja vana sinise koos mootoriga. 
 

5. Plaanid spordikooliga 
Lastevanemate koosolek toimub 04.01.2024. Kus anname ülevaate hetkeseisust, kuidas 
edasi läheme ja mis on meie 2024a. plaanid. 
12.01.2024 on kohtumine valla esindajatega, spordikooliga, SSA-ga, et aru saada, kuidas 
edasised treeningud toimuvad, mis seis jääb treeneritega, jne. 
 

6. 2023a. majandusaasta aruande üle vaatamine 
Paneme kokku revisjoni komisjoni, kes vaatab üle 2023a. majandusaasta aruande. 
 

7. Kuressaare Jahisadama rahavood 
Hetke seisuga ei ole esitatud majandusaasta aruannet. Jaanisel esitada hiljemalt reedeks 
(05.01.2024) sadama rahavoogude ülevaade seisuga 01.01.2024.  
 
 
Jooksvad teemad 

• Jääpurjetamise hooaeg on alanud ja esimene võistlus 06-07.01 Pärnumaa MV 
 

 
 
 
 

Koosoleku juhataja:  Aivar Laus 
Kommodoor 

 
/allkirjastatud digitaalselt/ 

 
 
Protokollija:    Airi Raamat 

Juhatuse liige 
 
/allkirjastatud digitaalselt/ 


